
Občina Cerklje na Gorenjskem 

Svetniška vprašanja in pobude za 3. redno sejo OS, 23.1.2019 

 

Spoštovani,  

za obravnavo pošiljam svetniška vprašanja in pobude. 

Hvala in lep dan, 

Marko Bolka, občinski svetnik Lista Za Vas 

 

1. Cesta Velesovo – Letališče (mimo Praprotne Police) 

Cesto asfaltirano v letu 2018, južno od Praprotne Police, prečka kolesarska rekreacijska pot. Prehod 

ni označen, hitrosti vozil pa so lahko visoke (ni omejitve hitrosti). Pogosto na teh kolesarskih poteh 

kolesarijo družine. 

Pobuda: predlagam namestitev opozorilnega prometnega znaka tako na cesti, kot na kolesarski poti, 

kot pri križanju rekreacijske ceste s cesto Šenčur – Velesovo. 

 

 

Kakšen je status odkupa kmetijskih zemljišč v katere smo posegli s cesto (asfaltna preplastitev v letu 

2018)? 

Zaznamek:  

na več mestih se zunanji rob cestišča konča neposredno ob kmetijski površini (polje, travnik). 

 

2. Cesta Cerklje – Grad 

Pohvalim ureditev pločnikov in javne razsvetljave. 

 Kako bomo pristopili k nadaljevanju izgradnje pločnika (šolska pot), kjer se ta konča? 

 Širina cestišča je zmanjšana, kakšen je lastniški status zemljišč med cestiščem in strugo?  

 Obstaja možnost, da se s pločnikom nadaljuje do Kavarne Umnik? 

 



3. Novi Zdravstveni Dom Cerklje 

 Namembnost večnamenskega prostora (129,00 m2), razdeljenega v dve dvorani ter recepcijo 

(dodatnih 23,8 m2)? Skica 

 Polnilnica el. vozil: kapaciteta? 

Pred nekaj tedni smo lahko v oddaji na Valu 202 poslušali oddajo, v kateri je bila slišana ocena, da 

trenutno v ZD Kranj manjka kar 10 družinskih zdravnikov.  

Kakšni so dogovori oz. možnosti glede zdravstvenih kadrov v novem ZD Cerklje, bomo imeli dva 

družinska zdravnika? 

4. Vrtec Murenčki, (dejanska) prisotnost otrok med počitniškim varstvom 

Po zadnji redni seji Sveta zavoda Osnovne Šole Davorina Jenka, sem naslovil spodnjo pobudo: 

 

Stanje iz zadnjih novoletnih počitnic 2018/2019, žal potrjuje oz. še poslabšuje stanje: 

 24.12. 27.12. 28.12. 31.12. skupaj 

napovedanih otrok 27 23 24 18 92 

dejansko prisotnih 16 10 10 2 38 

realizacija (%) 59% 43% 42% 11% 41% 

št. strokovnih delavcev 4 4 4 3  
 

Vir podatkov: Vrtec Murenčki (ga. Vlasta Košnik) 

Dejansko prisotnih je bilo zgolj 40% od napovedanih otrok. Težava je presežek planiranih strokovnih 

delavcev, osebja v kuhinji ter količina pripravljene hrane, ki je posledično zavržena. 

Tako sta 31.12. v vrtec prišla samo dva otroka, s soglasjem staršev so ju ti odpeljali domov, vrtec pa 

se je zaprl.  

Stanje negativno občutijo tudi zaposleni v vrtcu, ki so najprej razporejeni na delo (ne morejo koristiti 

dopusta), nato pa zaradi, »pomanjkanja otrok« poslani domov. 

Pobuda: ukrep (penali) v kolikor starši otroka, ne pripeljejo v vrtec, se doda kot dodatni člen v 

Pogodbo o določitvi medsebojnih pravic in obveznosti staršev in vrtca, ki se sklene med starši in 

vrtcem ob vstopu otroka v vrtec. 

https://www.cerklje.si/files/other/news/30/136782Tloris%20mansarda%20ZD.pdf

